
 

 

Lions distrikt 101 M 

Distriktsrådsmöte 2 Digitalt 
2021-11-27 

§ 1 DG Lena Nyquist hälsade alla välkomna och inledde med att tala om vikten av 

medlemsanskaffning. 

§ 2  Till sekreterare valdes 1 VDG Christer Wallin 

§ 3  Att jämte DG justera protokollet valdes Arne Andersson LC Storå och Agneta Andersson 

LC Lindesberg / Kristina. 

§ 4  Närvaroupprop  

Närvarande medlemmar 22.  Deltagarlista bilaga 

§ 5. Anmälan tillkommande ärenden och övriga frågor. Se punkt 28 a. 

§ 6. Dagordningen fastställdes. 

§ 7. Föregående protokoll. 

Protokoll distriktsråd 1 i Avesta beslöts att ändra formuleringen cancerfonden till Lions 

cancerforskningsfond för att sedan läggas till handlingarna. 

§ 8. DG samt 1 VDG informerade om vad de har arbetat med den senaste tiden.  

DG informerade om vikten att skilja på kontoslagen administrativa kassan och 

aktivitetskassan ute i klubbarna.  

§ 9. Omstrukturering och utveckling av distriktet. 

 Beslutades att lämna in ansökan om anslag till omstrukturering och utveckling av 

distriktet omgående. Se ansökan på distriktets hemsida 

§ 10. Ansökningar Hjälpfonden 

 2 ansökningar har inkommit vilka presenteras på distriktets hemsida 

1. Projekt Hooyo ansökte om 100 000 kr beviljas 80 000 kr.  

2. Ansökan om bidrag till Lions Ludvika och FUB Ludvika/Smedjebackens 

sommarläger i Säfsen/ Fredriksberg 2022 söker 20 000 kr beviljas 20 000 kr 

§ 11.   Ekonomisk rapport 

Distriktskassören redogjorde för det ekonomiska och utfall tom 21-11-18 stämmer mot 

prognos 21-06-30. 

Guvernörs- och distriktsrådets rekommendationer till klubbarna om bidrag per medlem 

till olika aktiviteter för verksamhetsåret 2021–2022 kommer att delges klubbkassör och 

president. 



 

 

 

§12.  Rapport GLT 

Till RLLI är 3st. anmälda och till ALLI är det 3st. anmälda. Det har varit svårt att få 

medlemmar att engagera sig i utbildningarna. Uppmanade att anmäla sig till 

funktionärsutbildningarna som går i Hudiksvall och Karlstad under våren. Eventuellt kan 

det förläggas en utbildning på Ålandsfärjan Viking Cinderella 10–11 april. GLT Lars-

Gunnar Holmberg meddelade åter igen att se efter en ny kandidat som kan axla hans roll. 

Då han kommer att sluta som GLT. 

 

§13 Rapport GST.  

 Flera klubbar hade aktivitet på världslionsdagen den 8 oktober och informerade om syn 

och samlade in glasögon. Glasögonen skall vara tvättade och hela, skickas till Vision for 

all i Linköping. Samordning krävs för att underlätta för alla parter. 

 Världsdiabetesdagen den 14/11 några klubbar har genomfört tipspromenader med lyckat 

resultat. Viktigt att insamlade medel skickas till distriktskassören och inte till 

barndiabetesfonden direkt då det inte går att spåra varifrån pengarna kommer då.  

§14 Rapport GMT / NV 

 Informerar om vikten av att bjuda in till informationstillfällen för presumtiva medlemmar 

som vi träffar under våra serviceaktiviteter. Håller på med att ta fram ett informationsblad 

för medlemsvärvning och uppmanar till att använda sig av det materiel som finns på 

webben, finns mycket att utnyttja som bl,a, filmer. 

§15 Rapport LCIF  

 Har svårt att nå ut till klubbarna då det inte finnsett samlat register för vilka som är LCIF 

koordinatorer i klubbarna. Är ingen vald så är det Past president enligt stadgar som är 

ansvarig. Kampanj 100 förlängs till 30/6 2022. 

§16 Rapport HOOYO 

Det är viktigt att vi ser det här projektet som ett paket vi knyter ihop skola, vatten och 

mödravårdscentralen Projektet skall stå klart och invigas i september 2022. Vi måste 

matcha Grantsen från LCIF senast den 17 februari 2022. I mitten av januari kommer 

styrgruppen att bedöma om insamlingen av de erforderliga 600 000 kr är möjligt. Vi bör 

samla in ca 450 kr / medlem för att nå dit. Möjlighet till ansökan om förlängning med 

några månader kan finnas.   

§17 Rapport ZO teamen 

Zon ordförandena vittnar om fortsatt dålig verksamhet med anledning av covid 19. Se 

rapporter på hemsidan. 

§18 Rapport Marknadsföringsteamet, IT/webb 

Om klubbarna vill ha hjälp marknadsföring går det att skicka in materiel som bilder och 

tala om vad ni vill ha så hjälper teamet till att fixa det. Klubbarna måste ha en 

IT/webbansvarig enligt handlingsplanen. Måste komma i gång och rapportera i My LCI. 



 

 

 Anmäl er till funktionärsutbildningarna, för att lära sig hantera verktygen som finns. 

§19 Rapport miljökoordinator. 

 Inget att tillägga. 

§20 Rapport Lions Questkoordinator. 

 Passa på att köp Lions mints till ett rabatterat pris endast 1500 kr/ låda. 

Dåligt med Lions Quest ansvariga i klubbarna. Och kom ihåg 40 kronan. 

§21 Rapport YEC 

 Nu finns det ansökningshandlingar och övrig information om ungdomsutbyte och läger 

liggandes på 101MD hemsida. Anmälningarna skall vara YEC tillhanda senast 15 

december. 

§22  Rapport LCFM 

 Det finns drygt 3 miljoner kronor att dela ut till forskningsanslag 44st. ansökningar har 

inkommit. 

Årsredovisningen finns tillgänglig på hemsidan. 

Pengar skall sättas in direkt på LCFM konto. Ej via distriktskassören. 

Finns fler foldrar att hämta hos Dag Hedin kontakta honom för avhämtning. 

Behövs förstärkning till gruppen som hanterar minnesbrev och telefonkontakterna. 

Samma här Dag är kontaktman. 

§23 Rapport registeransvarig. 

 Inget att tillägga. Hjälper till med att lägga in i My LCI 

§24 Motion från LC Ockelbo. 

Mötet beslutade att bifalla LC Ockelbos motion till riksmötet angående förlängning 

motionstiden. Beslöt att motionstiden skulle vara till senast 31 dec i stället för 31 oktober. 

§25 Rapport från GR 3 

DG Lena rapporterade från senaste guvernörsrådet. 

Internationella presidentens besök redogjordes.  

Lions arbetar inte med andra organisationer som har 90 konto. Barndiabetesfonden 

undantaget då vi var med och startade den samt att vi har plats i styrelsen. 

Barndiabetsfonden har fått höga administrativa kostnader, utredning pågår om orsak. 

Bring Quality to Life söker pengar genom postkodlotteriet. 

Hedersrådet har haft sitt första möte. 

NSR, beslut om vilket förslag som skall stödjas till NSR-projekt 2023–2025, beslut 

tas i januari – 22. 





 

 

Närvarolista DR 2 2021-11-27 

 

 Lena Nyquist    LC Hallstahammar 

  Christer Wallin    LC Norberg 

  Allan Björklund    LC Mora 

 Anna-Lena Bohlin   LC Karlstad / Almen 

 Arne Andersson    LC Storå 

 Agneta Andersson   LC Lindesberg Kristina 

 Birgitta Myrgren    LC Bergsjö 

 Bo Fried    LC Arboga 

 Elisabeth Emanuellsdotter Voll  LC Pålsboda 

 Lars-Gunnar Holmberg   LC Mora 

 Johan Skoog    LC Avesta 

 Reidar Larsson    LC Ockelbo 

 Magnus Källström   LC Avesta 

 Ulf Carlsson    LC Kungsör 

 Wolfgang Streith   LC Avesta 

 Per-Åke Persson    LC Eda 

 Marie Johansson    LC Gävle 

 Dag Hedin    LC Bergsjö 

 Peter Hanson    LC Tierp 

 Sergei Ljessnoi    LC Gävle 

 Göran Larsson    LC Gävle 

 Maria Ines de San Juan   LC Ludvika Ängsklockan- eftermiddag  

 

 

 

 

 


